
Resposta ais nens i nenes 
de 1 r de Cíele Mitjà

Apreciáis nens

M ’ha complagut molt llegir la vostra carta del passat número de la revista El 
Celré en la qual m ’exposeu un seguit de temes que us agradaría millorar del 
nostre poblé. Com Alcalde que sóc del municipi de Quart assumeixo les responsa- 
bilitats que em pertoquen sobre aquests temes i vull contestar-vos, encara que 
sigui breument, a cadascuna de les qüestions plantejades.

Pista de Pescóla: hem demanat el seu arranjament moltíssimes vegades al 
conseller d'Ensenyament, que és qui té la competéncia directa per fer-ho. Concre- 
tament, la darrera setmana de novembre vaig adreça-li una carta reclamant-li 
aqüestes i altres millores.

Poliesportiu, biblioteca i places: el mes de gener començaran les obres de 
construcció del pavelló poliesportiu. Pel que fa a la biblioteca hi estem treballant 
juntament amb el Conseil Escolar i la nostra intenció és que la que arp hi ha a 
Pescóla es pugui utilitzar fora d'horari escolar. Pel que fa a les places públiques 
per poder jugar-hi, he d'informar-vos que en els propers dos anys en tindrem una 
entre els carrers Modeguer i Pineda, una altra al museu situât a la Bóbila, la plaça 
de PEstació, i una altra a la zona del carrer Orient (al costat de la parada del bus).
Vorera de Pescóla: les obres de la vorera de Pescóla ja  s’han acabat, tal i com 
podeu comprovar.

Aigua potable: des de PAjuntament vetllem per anar millorant cada dia més la 
qualitat de l’aigua de la xarxa pública. Aixi evitarem aquests defectes tant desa
gradables que mencioneu.

Piscina pública: potser més endavant será factible la construcció d’una piscina 
pública a Quart, ara per ara, però, creiem que hi ha altres equipaments més impor
tants per al municipi que requereixen una forta inversió econòmica.
Aigiies plujanes del c / Tren: aquest tema quedará solucionat al llarg del primer 
semestre de 1999 quan PAjuntament urbanitzi, tal i com està previst, la plaça de 
Pestació. S 'hi instal-laran uns tubs que recolliran l'aigua plujana i Pabocaran al 
riu Celrè.

Vull recordar-vos que des de PAjuntament treballem pel bé del municipi de 
Quart i que sempre que tingueu algun suggeriment per millorar els nostres carrers 
i places i els nostres equipaments i instai-lacions públiques ens el podeu fer 
arribar que de ben segur que ens ajudaran a aconseguir el nostre propòsit.

Pere Cabarrocas

Alcalde de Quart


